
Mødet d. 26. marts blev afholdt på ministeriets foranledning, og ministeriet ønskede nedenstående emner 
drøftet. Ønskerne var fremsendt på mail fra kontorchef Bente Skovgaard Kristensen d. 25. marts. 

 
1. Hvilken indvirken har Spil på hestevæddeløb på dansk hesteavl og hestehold? 
2. Hvad betyder det for hestehold og –avl i Danmark, at der er mulighed for hestevæddeløb i alle dele 

af landet?  
3. Hvordan ville det påvirke dansk hestehold og hesteavl, hvis mulighederne for hestevæddeløb i 

Danmark blev henholdsvis begrænset eller udvidet? 
4. Kan I sige noget om den samfundsmæssige nytteværdi af hestevæddeløbssporten? 
5. Hvor tæt forbundet er almindelig hesteavl og hestehold i Danmark med dansk 

hestevæddeløbssport? 
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